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Abstract (en)
Accelerator devices which rely on the interaction between a magnetic field which is produced in the quiescent part and electrical currents of a
moving coil arrangement which is connected to the object to be accelerated at least during the acceleration process, are expediently designed by
means of a flat-coil arrangement of the stationary part and a coil arrangement of the moving part which is a small distance away in the same plane.
<??>Particularly favourable behaviours are obtained with a two-layer or multi-layer configuration for the stator. The connection to the payload can
expediently be designed in an electrically active manner, so that, with suitable forming of the stator coils, this part is also involved in the introduction
of force. <IMAGE>

Abstract (de)
Beschleunigervorrichtungen, die auf der Wechselwirkung zwischen einem im ruhenden Teil erzeugten magnetischen Feld und elektrischen Strömen
einer beweglichen Spulenanordnung beruhen, die mit dem zu beschleunigenden Gegenstand zumindest während des Beschleunigungsvorganges
verbunden ist, werden zweckmäßig durch eine Flachspulenanordnung des feststehenden Teiles und eine in gleicher Ebene mit kleinem Abstand
liegende Spulenanordnung des beweglichen Teiles ausgeführt. Besonders günstige Verhältnisse ergibt eine Zweischicht- oder Mehrschicht-
Konfiguration für den Stator. Die Verbindung mit dem Nutzlastteil ist zweckmäßig elektrisch aktiv zu gestalten, so daß bei geeigneter Formgebung
der Statorspulen auch dieser Teil sich an der Krafteinleitung beteiligt. <IMAGE>
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